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Białe Błota, dnia 14.02.2022 r. 

BRG.0012.6.2.2022 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 14.02.2022 r.  

od godz. 14.30 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radna Patrycja 

Harczenko- Staszewska, radny Piotr Mądrzyński, radny Łukasz Wyszomirski 

oraz Sekretarz Gminy Ewa Galicka, Michał Kostkowski Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki 

Odpadami. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła porządek posiedzenia.  

 

Temat posiedzenia:  

1. Rozpoczęcie kontroli problemowej "Kontrola Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami 

w Gminie Białe Błota w zakresie realizacji i nadzoru nad zawartymi umowami z 

podmiotami zewnętrznymi w 2021 roku".  

2. Sprawy bieżące w tym materiały na sesję. 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka zwróciła się do przedstawicieli Urzędu 

o udostępnienie dokumentacji: 

1/ w terminie do 21 lutego 2022 r. przedstawienie zbiorcze wszystkich umów zawartych w 

2021 r. z podmiotami zewnętrznymi, gdzie Referat Dróg i Gospodarki Odpadami był 

odpowiedzialny za nadzór,  

2/ zespół kontrolny wybierze kilka umów, które podda szczegółowej analizie w zakresie ich 

realizacji, 

3/ wyznaczenie osoby do bezpośredniego kontaktu radnych w sprawach przekazywania 

dokumentów. 

Sekretarz Ewa Galicka wskazała, że osobą odpowiedzialną będzie Kierownik Referatu Dróg i 

Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski, a na wypadek jego nieobecności Sekretarz. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła, aby dokumenty były skanowane i przekazywane drogą e-

mailową. Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami zapytał o umowy zawierane pod 

koniec roku, które są jeszcze aktualne oraz o umowy zawarte w 2020 roku a kontynuowane 

w 2021 roku. Sekretarz Ewa Galicka zaproponowała by w wykazie umieścić przedmiot 

umowy i okres jej obowiązywania.  

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka sprawdziła obecność. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka przekazała członkom Komisji, że 

przygotowane zostały upoważnienia do przeprowadzenia kontroli i odczytała treść 

upoważnienia. 

 

Do obrad dołączył radny Łukasz Wyszomirski.  

 

Ad.2.  

Radny Piotr Mądrzyński przypomniał, że mieszkańcy dzwonią w sprawie równania dróg. 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski zapytał, o jakie 

konkretnie ulice chodzi, radny opowiedział, że o ul. Orzechową w Zielonce.  

Radny Łukasz Wyszomirski przyznał, że tak zniszczonej drogi nie widział, zapytał o incydent, 

który miał miejsce w trakcie równania drogi. Kierownik odpowiedział, że był tego świadkiem 

tego wydarzenia, wyjaśniając kwestie sporne. Radny Piotr Mądrzyński wspomniał, że po 

wykonaniu równania samochody bardzo szybko jeżdżą.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka zapytała czy jest możliwość 

przygotowania uchwały, aby zwiększyć limit śmieci tygodniowy na mieszkańca. Radni 

otrzymali bardzo dużo zgłoszeń od mieszkańców. Radny Łukasz Wyszomirski zauważył, że 

mieszkańcy odwołują się do ustawy tzw. śmieciowej, która nakazuje odebrać wszystkie 

śmieci, a w naszej gminie, ponieważ mamy zaczipowane śmietniki, to tylko one są 

wyrzucane. Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski wyjaśnił, że 

jeżeli jest nadmiar śmieci, ten nadmiar należy wystawić a wykonawca powinien go odebrać, 

nadmiar wystawiamy w workach w dniu odbioru. Wykonawca, jak są zaczipowane pojemniki, 

to ma obowiązek opróżnić pojemnik, do pustego wrzucić nadmiar i tak aż do skutku. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że worki są węższe. Radny Łukasz Wyszomirski 

zapytał o możliwość oczipowania prywatnych pojemników. W kwestii popiołu Michał 

Kostkowski Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami przytoczył pomysł zbiórki 

samego popiołu raz w miesiącu, ale byłoby to logistycznie trudne.  

 

Radny Łukasz Wyszomirski poprosił o weryfikację informacji, że ci mieszkańcy, którzy 

składają deklarację na kompostowanie mogą spodziewać się wizji lokalnej kompostownika. 

Kierownik Referatu potwierdził, że będą kontrole samego faktu posiadania kompostownika, 

stwierdził jednak, że nie ma wytycznych technicznych, co do kompostownika. Sekretarz Ewa 

Galicka przekazał, że mogą być prowadzone kontrole prawidłowości segregacji.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka przekazała, że przy ul. Dębowej przy 

lesie są worki pozbieranych śmieci do odebrania. Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki 

Odpadami Michał Kostkowski przyjął zgłoszenie i poinformował, że jest możliwość 

podstawienia kontenera przez Referat Ochrony Środowiska.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka zapytała Sekretarz Gminy o kwestię 

przedłużenia linii autobusowej do Łochowa. Sekretarz odpowiedziała, że wpłynęło pismo z 

Zarządu Dróg Miejskich z wyceną.  

 

Radny Łukasz Wyszomirski poruszył temat przejęcia drogi serwisowej Stryszek - Białe Błota, 

poinformował, że złożył propozycję ustną, aby urząd wystąpił z wnioskiem o dyskusję. Radny 

powiedział, że był na spotkaniu z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji, podczas którego była 

poruszana kwestia uzbrojenia tej drogi w systemy bezpieczeństwa, jednak Dyrekcja nie 

planuje żadnych inwestycji w tą drogę. Radny proponuje by odwlekać przejęcie jak najdłużej, 

ale inwestować środki w poprawę bezpieczeństwa. Sekretarz Gminy zwróciła uwagę na fakt, 

czy możemy inwestować w nie swój majątek. Radny Łukasz Wyszomirski stwierdził, że jego 

zdaniem docelowo przejęcie i tak się stanie.  

 

Radny Piotr Mądrzyński zauważył, że mieszkańcy, którzy mówią, że są za małe śmietniki 

powinni być sprawdzeni w kwestii ilości zameldowanych osób na danej posesji, urząd 

powinien to posprawdzać. Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał 

Kostkowski poinformował, że kontrole są cały czas, jak są wątpliwości to wysyłane są 

wezwania do złożenia wyjaśnień, do takiej kontroli służy czipowanie i kontrola ilości śmieci, 

ma to uszczelnić system. Sekretarz Gminy zauważyła, że Urząd jest zobligowany do 

przeprowadzania kontroli. Radny Łukasz Wyszomirski poruszył temat kompostowania. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła: Katarzyna Lutkowska 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

    Katarzyna Tomicka  


